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Protokół Nr XXX/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 4 grudnia 2020 r.  

   

Obrady rozpoczęto 4 grudnia  2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13: 20 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy  (w trybie zdalnym) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXX sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje 

się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną. 

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 

11 radnych. (nieobecny :   Łukasz Kozłowski, Michał Lalewicz,  Piotr Płatos, Marian Strzelecki).  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Nie wniesiono uwag.  

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz 

Strzelecki 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXIX/20 z dnia 9 października 2020r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2021 rok 

b. opłaty targowej 

c. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

9. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Sprawy różne i wnioski. 
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11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4. Przyjęcie Protokołu Nr XXIX/20 z dnia 9 października 2020r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna 

Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie Protokołu Nr  XXIX/20 z dnia  9 października 2020r. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Marian 

Tomasz Strzelecki 

 

Ad.  5  Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że protokoły z posiedzeń 

komisji odbytych miedzysesjami zostały zamieszczone w systemie eSesja.  

Pan Leopold Rup Przewodniczący Komisji Gospodarczej Budżetu, Finansów odczytał protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 1 grudnia br., której głównej tematem było : analiza 

budżetu na 2012 rok oraz WPF na lata 2021-230 oraz analiza projektów uchwał na bieżącą sesję.  

  

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani tez zapytanie na piśmie.  
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Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na   posiedzeniu  Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów  Rady 

Miejskiej Oleśnica w dniu 4 listopada 2020 r.  

Komisja   zaproponowała obniżenie ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego ogłoszoną 

w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2020r. w sprawie 

średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na 

rok podatkowy 2021 z kwoty 58,55 zł za 1 dt do kwoty 46,00 zł za 1 dt.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały   

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz 

Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXX/151/20.  
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 b) opłaty targowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na   posiedzeniu  wspólnych  Komisji  w dniu 1 grudnia  2020 r.  

Zmiana uchwały w sprawie opłaty targowej podyktowana jest zmianą dziennej opłaty targowej. 

Zmiany stawek nie wprowadzono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały  w sprawie  opłaty targowej.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXX/152/20.  

c. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na   posiedzeniu  wspólnych  Komisji  w dniu 1 grudnia  2020 r.  

Zmiana uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi podyktowana jest dostosowaniem deklaracji do obowiązujących podstaw 

prawnych.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały  w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXX/153/20.  

 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na   posiedzeniu  wspólnych  Komisji  w dniu 1 grudnia  2020 r.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 
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Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 
się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXX/154/20.  
 

e.zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na   posiedzeniu  wspólnych  Komisji  w dniu 1 grudnia  2020 r. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w budżecie 

Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Marian Tomasz 

Strzelecki 

 Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXX/155/20.  

Ad 8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

Pani Przewodnicząca poinformowała,  że wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe w dwóch 

jednobrzmiących egzemplarzach  wraz z kopią zeznania podatkowego o wysokości osiągniętych 

dochodach  w roku podatkowym i wymaganym ustawowo terminie do 31 maja 2020r.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odrębnie przekazała swoje oświadczenie majątkowe Wojewodzie 

Świętokrzyskiemu w ustawowym terminie.  
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Wojewoda Świętokrzyski w analizowanym  nie stwierdził  nieprawidłowości. Kopia oświadczenia 

z adnotacją, że zostało przyjęte bez uwag wpłynęło do Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica w dniu 18 

czerwca 2020r.  

Pismem z dnia 16 czerwca 2020r. Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazał jeden egzemplarz 

oświadczenia majątkowego wszystkich radnych  Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Staszowie. 

Naczelnik pismem z dnia 11 września br. przekazał wyniki analizy oświadczenia majątkowych.   W 

5 oświadczeniach  złożonych przez radnych stwierdzono nieprawidłowości.  W związku z 

wystąpiłam do radnych o złożenie stosownych korekt lub wyjaśnień w kwestii stwierdzonych 

nieprawidłowości.  Pismem z dnia 22 września br. przekazałam złożone przez radnych korekty 

oświadczeń Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Staszowie.  

Zgodnie z art. 24 i ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym informacje zawarte w oświadczeniu 

majątkowym są jawne z wyłączeniem informacji o adresie zamieszkania składającego oświadczenie 

oraz o miejscu położenia nieruchomości. Wszystkie oświadczenia majątkowe radnych zostały 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy  Oleśnica.  

Ad. 9. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- sfinalizowaliśmy zakup kosiarki bijakowej;  

- zakończyliśmy realizacje programu usuwania azbestu;  

- 9 listopada złożyliśmy wniosek na termodernizację obiektów użyteczności publicznych;  

- aktualnie realizujemy usuwanie ubytków w nawierzchni asfaltowej na drogach gminnych i 

powiatowych, które powstały w wyniku usuwania awarii wodociągowych,  

- termin z wykonawca na przebudowę remizy strażackiej na potrzeby Domu Kultury zostanie 

przedłużony do marca przyszłego roku;  

- pracujemy nad aktualizacja aglomeracji Oleśnica, co dwa lata  musi być aktualizowany,  

- mamy pełną dokumentację, pozwolenie na przebudowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków – 

będziemy ogłaszać przetarg;  

- w sprawie ul. Pacanowskiej, która była zgłoszona do programu FDS niestety według listy 

rankingowej, ten wniosek znajduje się na liście rezerwowej;  

Radny Wiesław Grembosz zapytał, czy tgz. uskoki na ul. Szkolnej czy będą w ramach tych prac 

remontowane. Radny zapytał czy urząd podejmuje działania w celu wyeliminowania brzydkiego 

zapachu wody w wodociągu płynącym do miejscowości Pieczonogi.  

Burmistrz odpowiedział, że to nie są ubytki powstałe w wyniku awarii – w przyszłym roku Pan 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie obiecał wykonać te prace. W sprawie wody Pan 
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Burmistrz odpowiedział, ze rozmawiamy z Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Staszowie, które dostarcza nam wodę z ujęcia w Radzikowie. Były próby 

dosypywania środka , nastąpiła poprawa na jakiś czas ale problem wrócił. Przedsiębiorstwo myśli 

o budowie stacji uzdatniania wody. Były przeprowadzone badania wody – parametry wody  są w 

normie.   

 

Ad. 10. Sprawy różne i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 - radny Wiesław Krzysztof Czupryn 

zapytał w sprawie :  

- dlaczego do Gminnego Ośrodka Zdrowia mieszkańcy nie mogą się zapisać, dodał, że nie można 

się skontaktować z Panią kierownik,  nie sprawach medycznych ale w sprawie organizacyjnych. 

Burmistrz odpowiedział, że rozmawiał z Panią Kierownik i ona twierdzi, że nie ma takiego 

problemu, tym bardziej że ośrodek zdrowia jest zainteresowany, żeby było zapisanych więcej 

mieszkańców,  

-radny Wiesław Czupryn ponowie zgłosił problem zarośniętych poboczy (ul. Leśnej od ul. 

Zarzecze), zwrócił uwagę, ze od kilku lat nie są robione chodniki przy drogach gminnych – 

zaproponował przeprowadzenie modernizację, następnie zapytał czy mamy informację na temat 

rewitalizacji. Zaproponował zmianę wystroju świątecznego – zakup nowego oświetlenia.  

Burmistrz odpowiedział, że nie jest zwolennikiem chodników tam gdzie się ich nie używa. W 

sprawie rewitalizacji nie ma dodatkowych informacji. W sprawie iluminacji świątecznych Pan 

Burmistrz odpowiedział, ze co roku są uzupełniane – wymiana na nowe wiąże się z dużymi 

kosztami.   

 - radny Marian Józef Tendera zapytał w sprawie budowy wodociągu na „Wadówce”  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w przyszłym roku wodociąg będzie wybudowany. 

- radny  Stanisław Franciszek Skórski zapytał, czy urząd podejmuje działania w sprawie 

zniszczonych budynków na ul. Żeromskiego.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że ten temat „żyje” już kilka lat – Powiatowy Nadzór Budowlany 

odbija piłeczkę, niestety jest problem braku porozumienia spadkobierców.  

- radny Tadeusz Kawa poprosił o prace koparki w Borzymowie w celu pogłębienia rowu.  

- radny Leopold Józef Rup zapytał czy zagłębienie na ul. Wolności zostało usunięte przez 

wykonawcę.  
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Pan Burmistrz odpowiedział, ze będziemy robić przegląd pogwarancyjny, wtedy zostaną te uwagi 

zgłoszone.  

- radny Wiesław Grembosz odniósł się do łącznika w Pieczonogach od drogi wojewódzkiej do 

drogi gminnej od Strony Strzelec – powstał problem odcinek drogi, który prawdopodobnie 

właściciele przekazali do gminy  na potrzeby zorganizowania przejazdu jest w złym  stanie, 

dlatego użytkownicy tego przejazdu żeby  ominąć powstałe koleiny zajeżdżają sąsiednią łąkę. 

Poprosił o rozwiązanie tego problemu.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że z tego co jest mu wiadome, to był problem własnościowy tego 

gruntu – formalnie w urzędzie nie posiadam dokumentu, że jest to własnością gminy. Następcy 

czy spadkobiercy teraz jeśli jest taka wola powinni przekazać już formalnie ten odcinek drogi.  

- radny Konrad Guła zabrał głos w sprawie zapachu wody z wodociągu w miejscowości 

Pieczonogi – zwrócił uwagę, że u niego zapach wody jest dobry ale już u sąsiada woda jest już o 

nieprzyjemnym zapachu. Odnośnie sprawy poruszanej przez radnego Wiesława Grembosz z jego 

wiedzy, która posiada nie ma porozumienia między współwłaścicielami – zaproponował 

wykonanie tego odcinka z destruktu , mielonego asfaltu, to w dużym stopniu poprawiłoby 

przejazd.  

 Ad. 12. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 13:20 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXX sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator   

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXX/20 znajduje się pod adresem :     

https://www.youtube.com/watch?v=u62c09Pkiw8 

 

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

https://www.youtube.com/watch?v=u62c09Pkiw8

